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Gold Peak Group is an Asian multinational group which owns a diversified portfolio of

high-quality industrial investments via its major industrial investment vehicle, the

Singapore-listed GP Industries Limited. Its Technology and Strategic Division is engaged

in the development of new product technologies and business-to-business e-commerce.

In the industrial sector, the Group has established a leadership position in Asia for

most of its product categories including GP Batteries and Clipsal electrical installation

products.

The parent company, Gold Peak Industries (Holdings) Limited, was established in 1964

and has been listed on the Stock Exchange of Hong Kong since 1984. Currently, Gold

Peak holds an 86.5%* interest in GP Industries while GP Industries holds a 47.9%*

interest in GP Batteries International Limited and a 49.4%* interest in Clipsal Industries

(Holdings) Limited respectively. GP Industries, GP Batteries and Clipsal Industries have

been listed in Singapore since 1995, 1991 and 1992 respectively.

Gold Peak Group has manufacturing, research & development, marketing and

distribution operations in more than ten countries around the world. Including all

divisions, the Group’s turnover for 2001/2002 amounted to HK$4.8 billion and its total

assets exceed HK$7.4 billion. Including the major operations of the various divisions,

the Group currently employs over 14,000 people worldwide.

* As at June 30, 2002

金山工業集團為一亞洲跨國集團。集團透過其在新加坡

上市之主要投資工具GP工業有限公司，擁有多元化之優

質工業投資項目。集團旗下之科技及策略部則從事發展

新產品科技及商業對商業(B2B)之電子商貿業務。在工業

範疇方面，集團之主要產品類別已在亞太區建立領導地

位，其中包括「GP」電池及「奇勝」裝置電器。

集團母公司金山工業（集團）有限公司於一九六四年成

立，並自一九八四年在香港上市。金山工業現時擁有GP

工業86.5%*股權，GP工業則分別擁有金山電池國際有限

公司及奇勝工業（集團）有限公司之47.9%*及49.4%*股

權 。 G P工 業 、 金 山 電 池 及 奇 勝 工 業 分 別 自

一九九五年、一九九一年及一九九二年在新加坡上市。

金山工業集團現時之生產設施、產品研究發展及銷售辦

事處遍佈全球十多個國家。連同其主要業務部門，集團

於二零零一／二零零二年之營業額達四十八億港元，總

資產逾七十四億港元，聘用員工超過一萬四千人。

* 於二零零二年六月三十日


